
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 2005-04-28.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR LEAVE  TO  APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA, 2005-04-28.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD’HUI  DANS  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330
COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers: 
For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at
http://www.scc-csc.gc.ca. Click on “Cases”, then click on “SCC Case Information”.
Remarque à l’intention des abonnés : 
Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d’autorisation seront affichés dans un délai de 24
heures à l’adresse suivante : http://www.scc-csc.gc.ca. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Dossiers », puis sur
« Renseignements sur les dossiers ».

DISMISSED / REJETÉES

Marc Racicot c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Crim.) (30787)
(La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée. / The application for
an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed.)
Coram: McLachlin / Binnie / Charron

W.S. v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Crim.) (30672)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed. / La demande
de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée.
Coram: Major / Fish / Abella

The Nova Scotia Human Rights Commission and Dorothy Kateri Moore  v. Play It Again Sports Ltd., Trevor Muller and
Ronald Muller (N.S.) (30690)
Coram: Major / Fish / Abella

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Dow Chemical of Canada Limited v. Plas-Tex Canada Ltd., et al. (Alta.) (30657)
Coram: McLachlin / Binnie / Charron

Teck Corporation v. Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia (B.C.) (30659)
Coram: McLachlin / Binnie / Charron

The Halifax Insurance Company of Canada v. Innopex Limited, et al. (Ont.) (30671)
Coram: McLachlin / Binnie / Charron

Ontario Provincial Police v. A.L. Favretto (Ont.) (30683)
Coram: McLachlin / Binnie / Charron

Telus Communications Inc. v. Delta Cable Communications Ltd., on behalf of itself and Coast Cable Communications



Ltd., et al. (FC) (30698)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents Delta Cable Ltd., on behalf of itself and
Coast Cable Communications Ltd. and Shaw Communications Inc. / La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec
dépens en faveur des intimées Delta Cable Communications Ltd., en son propre nom et celui de Coast Cable
Communications Ltd. et Shaw Communications Inc.)
Coram: McLachlin / Binnie / Charron

Paul-Émile Gallant v. Workplace Health, Safety and Compensation Commission of New Brunswick (N.B.) (30735)
Coram: McLachlin / Binnie / Charron

André Arthur, et al. c. Robert Gillet (Qc) (30769)
(La requête en sursis d’exécution et la demande d’autorisation d’appel sont rejetées avec dépens. / The motion for a stay
of execution and the application for leave to appeal are dismissed with costs.)
Coram: McLachlin / Binnie / Charron

Barrett MacDonald by his Litigation Guardians, Claire MacDonald and Jerome MacDonald v. John McGrath (N.S.)
(30676)
Coram: Major / Fish / Abella

The Regional Municipality of Halifax, et al. v. Marty David, et al. (N.S.) (30719)
Coram: Major / Fish / Abella

Cinda Kennedy, et al. v. Allan Jackiewicz (Ont.) (30756)
Coram: Major / Fish / Abella

Sandra Sullivan, et al. v. Durham Regional Police Services Board (Ont.) (30768)
Coram: Major / Fish / Abella


